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ΘΕΜΑ: «Απάντηση στην υπ’ αρ. 150/05.08.2019 Ερώτηση 17 Βουλευτών της Κοινοβουλευτικής 
Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ»

Σε απάντηση της υπ’ αρ. 150/05.08.2019 Ερώτησης που κατατέθηκε από 17 Βουλευτές της 
Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ υπόψη του Υπουργού Πολιτισμού και Αθλητισμού και του 
Υπουργού Ψηφιακής Διακυβέρνησης αναρμοδίως, καθώς η αρμοδιότητα της εποπτείας της 
Ελληνικής Ραδιοφωνίας Τηλεόρασης (Ε.Ρ.Τ. Α.Ε.) είχε ανατεθεί στον Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό 
με την υπ. αριθμ. Υ18 (ΦΕΚ 3008 Β/23-07-19) απόφαση του Πρωθυπουργού «Ανάθεση αρμοδιοτήτων 
στον Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό, Στυλιανό Πέτσα», σας γνωρίζουμε τα εξής:

Στις 5 Ιουλίου 2019, δύο ημέρες πριν από τις εκλογές, η κυβέρνηση Τσίπρα υποσχέθηκε 
συνολικά 63,2 εκατ. ευρώ σε Superleague 1, 2 και Football League, ποσό πέρα από κάθε 
λογική και πολύ πάνω από τις προτάσεις της ιδιωτικής τηλεοπτικής αγοράς.

Η λογική χρησιμοποίησης των χρημάτων της ΕΡΤ, δηλαδή των φορολογουμένων πολιτών, 
για κομματικό όφελος, βρίσκει αντίθετη τη νέα κυβέρνηση.

Γι αυτό, η Γενική Συνέλευση της 28ης Ιουλίου 2019 των μετόχων της ΕΡΤ Α.Ε. εξουσιοδότησε 
το Διοικητικό της Συμβούλιο να επαναδιαπραγματευθεί με τις κατηγορίες Superleague 1 & 
2, ώστε να επιτευχθεί χαμηλότερο τίμημα και «με στόχο τη διαμόρφωση του καλύτερου 
δυνατού προγράμματος για την ΕΡΤ και τη μέγιστη δυνατή εξοικονόμηση των πόρων της, 
δηλαδή των χρημάτων των Ελλήνων φορολογουμένων». 
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Στο πλαίσιο των διαπραγματεύσεων που ακολούθησαν, η ΕΡΤ υπέβαλλε νέες μειωμένες 
προσφορές και δημιουργήθηκε το περιβάλλον να υποβληθούν στις ομάδες προτάσεις από 
την ιδιωτική τηλεοπτική αγορά.

Έτσι:

1ΟΝ. Αναφορικά με τη Superleague 1, αποδεσμεύθηκαν από τη δημόσια τηλεόραση, οι ΠΑΕ 
Παναθηναϊκός και Άρης, ενώ η διοίκηση της ΕΡΤ διαπραγματεύτηκε και πέτυχε χαμηλότερο 
τίμημα κατά 12% περίπου με τις τέσσερις ΠΑΕ (Ατρόμητος, Λαμία, Ξάνθη, Παναιτωλικός).

Συνολικά, η ΕΡΤ Α.Ε. για την τηλεοπτική μετάδοση των ποδοσφαιρικών αγώνων της 
Superleague 1, για την αγωνιστική περίοδο 2019-2020 θα καταβάλει 8,9 εκατ. ευρώ, 
συμπεριλαμβανομένου του κόστους παραγωγής και του Ταμείου Επιβράβευσης για το ευ 
αγωνίζεσθαι και την αντιμετώπιση της βίας, αντί για 22 εκατ. ευρώ που προβλεπόταν αρχικά 
και 44 εκατ. ευρώ που υποσχέθηκε προεκλογικά η προηγούμενη κυβέρνηση. 

Έτσι εξοικονομήθηκαν για τους φορολογουμένους 13,1 εκατ. ευρώ έναντι του αρχικού 
συμβολαίου και 35,1 εκατ. ευρώ έναντι των προεκλογικών υποσχέσεων της προηγούμενης 
κυβέρνησης, αποδεσμεύοντας ταυτόχρονα σημαντικούς πόρους για την ΕΡΤ ώστε να 
διαμορφώσει το καλύτερο δυνατό πρόγραμμα. 

Κατόπιν αυτών, η κινδυνολογία ότι δεν θα ξεκινήσει το πρωτάθλημα αποδείχτηκε κενή 
περιεχομένου και οι σχετικοί ισχυρισμοί εντελώς αβάσιμοι.

2ΟΝ. Αναφορικά με τη Superleague 2, η έναρξη του φετινού πρωταθλήματος έχει ορισθεί για 
το τέλος Σεπτεμβρίου και οι συζητήσεις της διοίκησης της Ε.Ρ.Τ. με τη διοίκηση της 
Superleague 2 συνεχίζονται στο πλαίσιο πρότασης μειωμένου τιμήματος που υποβλήθηκε 
από την Ε.Ρ.Τ.

Συμπερασματικά, η κυβέρνηση αποδεικνύει στην πράξη ότι σέβεται τα χρήματα των 
φορολογουμένων, με γνώμονα την ανεξαρτησία και την αμεροληψία της δημόσιας 
τηλεόρασης, διασφαλίζοντας παράλληλα το κύρος του ποδοσφαιρικού τηλεοπτικού 
προϊόντος.               
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                                                                                                                           ΣΤΕΛΙΟΣ ΠΕΤΣΑΣ 

Πίνακας Ερωτώντων Βουλευτών:

1. Ι. Σαρακιώτης
2. Α. Γκαρά
3. Σ. Ελευθεριάδου



4. Κ. Ζαχαριάδης
5. Ν. Ηγουμενίδης
6. Μ. Κάτσης
7. Χ. Καφαντάρη
8. Χ. Μαμουλάκης
9. Κ. Μάρκου
10. Ι. Μπουρνούς
11. Α. Νοτοπούλου
12. Θ. Ξανθόπουλος
13. Π. Σκουρολιάκος
14. Σ. Φάμελλος
15. Μ. Χατζηγιαννάκης
16. Ρ. Χρηστίδου
17. Γ. Ψυχογιός
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